



麗晶軒中秋月餅訂購表格 LAI CHING HEEN MOONCAKE ORDER FORM



中秋月餅 MID-AUTUMN FESTIVAL

產品	售價(港幣\$)		數量
Product	Unit Price (HK\$)		iantity
麗晶軒迷你奶黃月餅 (6件裝) Lai Ching Heen Mini Egg Custard Mooncake (6 pieces per box)	HK\$688	盒 Box(es)	禮券Voucher(s)

總額 Total Amount (HK\$):

訂購優惠 DISCOUNT PRIVILEGE*

- ·客人凡訂購10盒或以上月餅,可享9折禮遇。
- Enjoy 10% discount for purchases of 10 boxes and/or above on a single receipt.
- * 訂購優惠不可與其他推廣優惠或折扣同時使用 | Discount privilege cannot be used in conjunction with other promotional offers or discounts. 折扣優惠數量有限,並遵循先到先得原則提供 | Discount privilege is subject to limited availability and offered on a first come, first served basis.

訂購入 Guest Name:	·	聯絡電話 Contact No.:	
雷郵 F-mail:			

條款及細則 TERMS & CONDITIONS

- ·酒店代表將在收到訂購單後兩個工作天內通過電子郵件與閣下聯繫,以便確認閣下的訂單及跟進支付連結。
- Hotel representative will contact you via email within two business days after receiving the order form to confirm your purchase and follow up on the payment interlink.
- · 禮券可於2023年9月1日至29日期間於麗晶軒領取,櫃檯開放時間為下午1時至晚上8時。
- Vouchers can be collected at Lai Ching Heen redemption counter from 1-29 September 2023 (1:00pm to 8:00pm).
- ·月餅可於2023年9月22日至29日期間於麗晶軒領取,櫃檯開放時間為下午1時至晚上8時。
- · 所有中秋月餅均須冷藏,並於保鮮期前享用。
- · 指定期限內未被提取之中秋月餅,將不獲退款或發還。剩餘月餅將會捐贈予慈善機構。

- ·中秋月餅數量有限,售完即止。
- Limited offer, available while stock lasts.

■ 電郵 Email: shop.regenthk@ihg.com

- Mooncakes will be available for collection at Lai Ching Heen redemption counter from 22-29 September 2023 (1:00pm to 8:00pm).
- Mooncakes must be kept refrigerated and consumed before the "Use By Date" as marked on the label.
- Any unredeemed mooncakes after the specified period will be forfeited; no refunds will be arranged. The unredeemed mooncakes will be donated to
- · 訂購時需要繳付至額。訂單一經確認, 恕不能退款。
- Full payment is required upon order. No refunds will be made once the order is confirmed.



送遞服務 DELIVERY DETAILS:

訂單滿港幣\$3,000元或以上,即可專享免費送遞服務到一個指定地址。

免費送遞服務僅適用於香港(離島、大嶼山地區和愉景灣除外)並以訂單計算。

如訂單數量未能享有免費送遞服務優惠,本地送遞服務收費將按照訂單送遞地點而有所不同。送貨時間為2023年9月22日至27日, 收貨時間為中午12時至下午5時。此服務僅適用於香港(離島、大嶼山地區和愉景灣除外),需視乎送貨時間表而定。折扣優惠

Complimentary delivery to one address within Hong Kong (except outlying islands, Lantau area and Discovery Bay) for orders of HK\$3,000 and/or above. Otherwise, delivery can be arranged with an additional charge. This service is available from 22-27 September 2023 with delivery time from 12:00n00n to 5:00pm. This service is available for Hong Kong only (except outlying islands, Lantau area and Discovery Bay) and is subject to schedule availability. Discount is not applicable for delivery service.

新界 New Territories	HK\$450 港島 Hong Kong Island	HK\$250 九龍 Kowloon	HK\$200	
送禮人姓名 From:		聯絡電話 Contact No.	:	
收禮人姓名 To:		聯絡電話 Contact No.:		
送貨地址 Delivery Address:				
送貨日期 Requested Da	ate of Delivery:			

REGENT.

香港 HONG KONG

九龍尖沙咀梳士巴利道 I 8號
I 8 SALISBURY ROAD, KOWLOON, HONG KONG
+852 2721 | 211 + REGENT.HONGKONG@IHG.COM
HONGKONG.REGENTHOTELS.COM